

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 20/21-009 號)

有關 9 月份生日會及 10 月份假期事宜

敬啟者：

請各位家長留意下列事項：

1. 本校原定於 2020 年 9 月 30 日(星期三)為 8 月及 9 月份生日之學生舉行生日會，現因應本校各班學生剛剛開始上學，仍處於適應期，與及課堂內暫不設茶點時間，故將 9 月份生日會改於 10 月份生日會一併舉行。特此通知。
2. 查 2020 年 10 月 1 日(星期四)為國慶日，本校放假一天。又 10 月 2 日(星期五)為中秋節翌日，本校放假一天。

此致
貴家長



基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

校長：  啟
朱逢招

2020 年 9 月 18 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(20/21-009)

September 18, 2020

About September birthday party and October holiday

Dear Parents,


1. Our school originally planned to hold a birthday party for the students who had their birthdays in August and September on September 30, 2020. However, due to the fact that all classes of students have just started school and are still in the adjustment period, and there is no tea time in the classroom, the September birthday party will be held together with the October birthday party. It is hereby notified.

2. Check that October 1, 2020 (Thursday) is national day, and our school has one day off. October 2 (Friday) is the day after the Mid Autumn Festival. Our school has a day off.

Thank you for your kind attention.



Yours sincerely,


Chu Fung Chiu
The Principal